
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2045. 

Neste styremøte: 8. mai kl. 1900 i klubbhuset. 

 

STYREMØTE 2. APRIL 2025  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders 
Gunhildsøien, Martin Granøien, Lise Beate Halseth og Kristin Hage. 

Ikke til stede:  

Kai Børge Amdal og Vegard Løkslett. 

 

Anders (styreleder) sitt ord: 

-Ber utvalgene gå inn på NJFFs hjemmeside og oppdatere seg på hva deres roller innebærer, og 
hvilke plikter de har. 

-Alle aktiviteter må legges inn i aktivitetskalenderen fortløpende. 

-Vi må benytte oss av årshjulet og legge inn frister ol. der. Dette da vi begynner å bli mange i styret 
og vi får et større behov for å ha en skikkelig struktur som alle kan bruke i fremtiden. 

 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET: 

-Godt i gang med aktiviteter.  

-Har masse masse planer. 

-Lagt inn div. søknader for midler. 



-Gjennomført parteringskurs, jaktfest og båtførerkurs (13 stk var med). 

-Interesse for nytt kurs, tenker en gang i mai. 

 

 
 
 

FISKEUTVALGET: 

-Lagt inn møter i aktivitetskalenderen. 

 

 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 

-Bane er reservert for utstilling.  

-Dommer er klart. 

-Publisering av jaktkort ila. april. 

-Fått tilbakemeldinger på at utstillingen er litt for dårlig markedsført. Ønsker at vi legger ut mer 
informasjon og er mer synlig før årets utstilling. 

80 stk er maksantallet for deltakere i utstillingen. 

-Aversjonskurs: Mangler noen som kan være ansvarlig og har kurs til å være den som strømmer. 

 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  

-Fluebinding. 



ØKONOMI:  

-Store summer ut i løpet av første kvartal i år og lite inn. Skyldes bla. Skudd og at vi har vært i den 
roligste delen av året. 

 

 

FURUKOLLEN:  

-Allerede mye aktivitet på haglebanene. 

-Har gjennomført første stevne. 

-Monteres nye vinduer. 

-Det er kjørbart opp til Furukollen. 

-Flere planer for skytebanene som skal gjennomføres og nye montasjer er gjort i det siste. 

-Har sjekket pris på takbelegg på haglebane 2 (est. 25 000 kr). 

-Strømanlegget er i drift.  

-53 personer gjennom en skytterklubb var her på lørdag allerede. 

-Stevner og aktiviteter ligger i aktivitetskalenderen. 

-Akustikk har vi ikke helt kontroll på. Har sendt en til Frankrike for reparasjon. Skal lage nye er 
planen. 

-Har sjekket priser på leirduekastere som vi trenger flere av grunnet ny bane med leirduesti. Ser på 
muligheten for ny maskin for jegertrap istedenfor 2 nye kastere. Dette sikrer at vi har utstyr. 

-Per dags dato har vi ikke tilstrekkelig med penger til å investere i nye leirduekastere. 

-Må kjøpe flere skudd og leirduer. 

 

KLUBBHUS: 

-Mangler verandaen. 

-Satser på å få gjort dette gjennom Gauldal VGS i vår. 

-Prøver å få ferdigstilt klubbhuset i nær fremtid. 



ÅRSHJULET OG FRISTER: 

-1. mai er momsrefusjonsfristen. 

-Vi bør se på å revidere prisen på jegerprøven. Spesielt på ikke-medlemmer. 

 

FRILUFTSLIVETS ÅR 2025 

-6. juni 2025: Gauldalsporten 

-6.-14. september: Friluftslivets uke 

-10. oktober: Verdensdagen for psykisk helse 

-15. desember: Frivillighetens dag 

 

 
Annet:  

-Ser ut til at ungdomsskolens valgfag «Friluftsliv» avvikles. Jegerprøvekurset deres vil derfor 
muligens ikke lenger være et tilbud for dem. Ikke bestemt enda. Påvirker alle bygdene i kommunen. 
Vi ser på alternative muligheter for å sikre et tilbud til de under 18 som er medlem av foreningen. 

-Nytt jegerprøvekurs starter i april. 

 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 


